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1. Radny Jerzy wniósł o przekazanie wykazu jednostek powiatu, które prowadzą kursy 
zewnętrzne w ramach projektów finansowanych ze środków UE.  

2. Radna Danuta Faryniarz wniosła o wyjaśnienie (szersze rozwinięcie tematu) pkt. 1 ze 
str. 18 sprawozdania z działalności Zarządu Powiatu między sesjami.    

3. Radny Czesław Siwek wniósł o bardziej czytelne zapisy w sprawozdaniu z działalności 
Zarządu Powiatu.  

4. Radny Bogusław Grodź w imieniu mieszkańców wsi Węgorza złożył wniosek  
o naprawę drogi nr 4159Z. Wniosek wraz z dokumentacją fotograficzną w załączeniu.    

5. Radny Bogusław Grodź wniósł o oczyszczenie jezdni z ziemi i zebranie poboczy drogi 
z Osiny w kierunku Redła w taki sposób w jaki została oczyszczona droga na odcinku 
Osina – Krzywice.  

6. Radny Bogusław Grodź wniósł o wycięcie gałęzi drzew na odcinku drogi Osina 
Węgorza, a w szczególności przed miejscowością Węgorza z uwagi na zwiększoną ilość 
kolizji drogowych spowodowanych wybiegającą dziką zwierzynę właśnie z tych zarośli 
na drogę.  

7. Radna Beata Baryluk-Starczewska w imieniu mieszkańców wsi Mosty zgłosiła wniosek 
w sprawie naprawę drogi powiatowej w Mostach. Wniosek w załączeniu.    

8. Radna Teresa Chodyko wniosła o wycięcie zwisających gałęzi na ul. Nowogardzkiej  
w Goleniowie po obu stronach przejazdu kolejowego.  

9. Radna Teresa Chodyko wniosła o przeprowadzenie rzetelnej kontroli przez policję 
koniecznie przy udziale radnej (radna osobiście chciałaby wskazać odcinki drogi 
szczególnie niebezpieczne) jaki jest stan bezpieczeństwa pieszych na drodze 
powiatowej w miejscowości Żółwia Błoć. W miejscowości tej są występują takie 
odcinki drogi, które nie posiadają poboczy, są niedoświetlone a uczestnikami tej drogi 
są osoby dorosłe jak również dzieci, które szczególnie są narażone na 
niebezpieczeństwo narażenia zdrowia i życia. Na drodze tej jest duży ruch 
samochodów ponieważ jest to droga alternatywna łącząca drogę nr 6 z drogą nr 3 jak 
również odbywa się tam duży ruch samochodów firmy „Budimex”, która jest 
wykonawcą budowy drogi nr 6.   

10. Radna Danuta Faryniarz wniosła do Przewodniczącego Rady Powiatu  
o wyjaśnienie  dlaczego na stronie internetowej powiatu nie ma bieżącej informacji  
o dzisiejszej sesji Rady oraz o posiedzeniach Komisji. Dlaczego tak ważna informacja 
nie została umieszczona w kalendarium. Informacja o posiedzeniach Komisji pojawiła 



się jedynie w dniu ich posiedzeń w kalendarium. Zdaniem radnej jest to poważne 
uchybienie w sprawie dostępu do informacji publicznej.  

11. Radny Paweł Gulbinowicz czy w zasobach dróg powiatowych są inne drogi położone 
na gruntach nie będących własnością powiatu? Czy jest to jedyny przypadek  
w miejscowości Wojcieszyn, gdzie droga powiatowa nr 4184Z leży na działkach 
będących własnością Gminy Nowogard.  

12. Radna Danuta Faryniarz jaką moc prawną ma raport sporządzony przez radnego  
P. Gulbinowicza. Kto się będzie do niego stosować i co się będzie dalej działo  
z wynikami kontroli. Jakie będą dalsze losy tego raportu z kontroli i w jaki sposób te 
wyniki kontroli zostaną wykorzystane. Ponadto radna wyraziła zdziwienie tym, iż 
raport przedstawiony przez radnego Gulbinowicza nie został jeszcze przekazany 
nowej Prezes SCM Sp. z o.o., która zarządza Spółką od 1,5 miesiąca.   

 
Przewodniczący Rady Powiatu  

          Kazimierz Ziemba  




















